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همان بهِ که این فوتبال تعطیل باشد!
پارسال هم در خصوصِ این مسئله که تعطیلی یک ساله فوتبالِ رانتی-دولتی کشورمان )بنا به 
توصیه قدیمی دکتر »محمد دادکان«( که تا خرخره غرق در فساد است و دستش هم تا آرنج در 

بیت المال گیر کرده و سودای بیرون آمدن هم ندارد نوشتیم و... ادامه در صفحه 8

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛ 

ظریف: کووید19 فرصتی بود 
که آمریکا اعتیاد به تحریم را 

ترک کند
»روحانی« خطاب به »ترامپ«:
 اگر واقعا راست می گویید لااقل

 تحریم دارو را بردارید

ناهماهنگی یا دوگانگی
 یا بی کفایتی؟!

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

چگونه با »غفلت« در سطح 
جهانی با یک »ابَرَفاجعه« 

در قرن 21 مواجه خواهیم شد؟
کرونا در سه سطح: 1. سلامت 2. اقتصاد 3. امنیت 

روز 23 فروردین طبق مصوبه صریح ستاد عالی مقابله با کرونا تمامی 
چاپخانه ها می توانستند شروع به فعالیت کنند و بالطبع نشر و 
توزیع نشریات هم بلامانع اعلام شد. اما چند ساعت پس از این 
مصوبه طبق آماری که ما از کیوسک ها و دکه های سطح شهر کرج 
گرفتیم در کمال تعجب با خبر شدیم که دکه ها در کرج با اخطار و 
تهدید افرادی از سوی اداره بهداشت و اماکن رو به رو شده و برخی 
پلمب شده و برخی از ترس پلمب شدن دکه را بسته و محل کسب 

را ترک کرده اند.

ادامه در صفحه 2

گرچه دفاع از عملکرد »حسن روحانی« به خاطر رفتارها و اطوارهایی 
که در این چند سال چه در باب »برجام«ِ بد فرجام و چه در باب 
داستان »سهمیه بندی بنزین« و فجایع آبان انجام داد و چه در 
کثیری از موارد رفتاری دیگر که از ایشان سر زد، چیزی نزدیک به 
محال به نظر می رسد و احتمالا از دفاع کردن از کفر ابلیس هم 
سخت تر شده اما در باب سختی کاری که دولت در پیش دارد و 
دید چند وجهی ای که باید به این بحران فراگیر و خطرناک که دنیا 
را با چالش حیات و ممات رو در رو کرده داشته باشد نباید نگاهی 

ساده انگارانه داشت. 

ادامه در صفحه 4

سرمقاله

اختصاصی

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

»سلبریتی«های امروزی محصول چه چیزی هستند؟
وقتی سامانه »پدافند فرهنگی« پشیزی برای آقایان ارزش ندارد

انتقاد »عضو شورای شهر کرج«؛

برخی پاکبانان کرج هنوز حقوق
 اسفند 98 را دریافت نکرده اند

6

3



2
روزنامه

سه شنبه 26 فروردین 99 -  شماره  456

رئیس مرکز مدیریت شبکه وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی با بیان اینکه خدمات مقابله با کوید 
۱۹ در کشورهای اروپایی ۱۵۰ یورو و در آمریکا ۲۰۰ دلار 
برای مراجعه کننده هزینه دارد، گفت: جمهوری اسلامی 
با وجود تحریم و همه فشارهای اقتصادی همه این 

خدمات را رایگان انجام داده است.
روز  تبریزی  جعفرصادق  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
گذشته در نشست پیشگیری از بیماری کرونا در جمعیت 
روستایی و عشایر کشور که با حضور معاون توسعه 
روستایی ریاست جمهوری در وزارت میراث فرهنگی 
برگزار شد، افزود: وزارت بهداشت از همان روزهای اول در 
قالب بسیج ملی کارخود را آغاز کرد و ۶ کار اصلی در این 

بسیج ملی انجام شد.
کرونا،  منتخب  مراکز  اندازی  راه  تلفنی،  مشاوره  وی 
را  کرونا  پویش  و  خانواده  اعضای  تلفنی  غربالگری 
شکست می دهیم را از جمله کارهای بسیج ملی وزارت 
ادامه داد:  به صورت اختصاصی  بهداشت برشمرد و 
در بخش روستایی و عشایری اطلاع رسانی گسترده 
ای برای مشاوره تلفنی با شماره های ۱۹۰ و ۴۰۳۰ و 
همچنین آموزش مسایل پیشگیری فردی و راهنمایی به 

واحدهای ارائه اختصاصی کوید ۱۹ انجام شد.
رئیس مرکز مدیریت شبکه وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی با اشاره به راه اندازی هزار مرکز کوید 
۱۹ در سراسر کشور که ۲۰۰ تا از این مراکز در روستاها 

است، خاطرنشان کرد: یکی از کارهای انجام شده در این 
مراکز این است که توانستیم افراد مشکوک را محتمل 
تشخیص دهیم و متوجه شویم فشار اکسیژن آنان چقدر 
است. براساس پروتکل چین باید مراکز خود را به تب 

سنج های لیزری مجهز می کردیم.

»رئیس مرکز مدیریت شبکه وزارت بهداشت«:

خدمات کوید ۱۹ در کشور رایگان انجام شده است

خبر

»فرمانده نیروی زمینی ارتش«: 
خود را فدایی مردمِ 
ولایتمدار می دانیم

فرمانده نیروی زمینی ارتش گفت: ولایتمداری نخستین اصل 
در ارتش است و نیروی زمینی ارتش خود را فدایی مردم 

ولایتمدار به ویژه مردم گیلان می داند.
اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
ارتش، سرتیپ کیومرث حیدری روز گذشته در گفت وگوی 
تلفنی با آیت الله فلاحتی نماینده ولی فقیه در گیلان و امام 
جمعه رشت در حضور معاون آماد و پشتیبانی نزاجا، با بیان 
اینکه نیروی زمینی ارتش به عنوان فدایی ملت برای مبارزه 
با ویروس کرونا در گیلان حضور پیدا کرد، اظهار داشت: 
ولایتمداری نخستین اصل در ارتش است و نیروی زمینی 

ارتش خود را فدایی مردم ولایتمدار گیلان می داند.
فرمانده نیروی زمینی ارتش جمهوری اسلامی ایران ضمن 
برای  نماینده ولی فقیه در گیلان  از حمایت های  قدردانی 
استقرار نیروی زمینی ارتش در استان جهت خدمتگزاری 
به مردم عنوان کرد: نیروی زمینی ارتش با حضور در استان 
گیلان و خدمتگزاری به مردم در بخش های گوناگون در عمل 

نشان داد که فدایی این مردم است.
حیدری، عدالت محوری و شایسته سالاری را از دیگر اصول 
مهم در نیروی زمینی ارتش دانست و خاطرنشان کرد: ما 

از حمایت های نماینده ولی فقیه در گیلان تشکر می کنیم.
جمهوری  ارتش  زمینی  نیروی  پشتیبانی  و  آماد  معاون 
اسلامی ایران نیز در دیدار با نماینده ولی فقیه در گیلان با 
اشاره به اقدامات نیروی زمینی ارتش در راستای مقابله با 
ویروس کرونا در استان گیلان اظهار داشت: تا امروز حدود 
۴۵۰ شهر، دهستان و روستا در گیلان توسط نیروی زمینی 

ارتش ضدعفونی شده است.
سرتیپ دوم حسن علی پور با اشاره به استقرار و خدمات ۳ 
تیپ قزوین، زنجان و همدان و لشکر زرهی ۱۶ قزوین نزاجا در 
گیلان بیان کرد: تا امروز بالغ بر ۲ میلیون لیتر مواد ضدعفونی 
کننده توسط نیروی زمینی ارتش در گیلان مصرف شده است 
و ۴۵ هزار عدد ماسک بهداشتی و دستکش نیز بین مردم 

فهیم استان توزیع شد.
وی با بیان اینکه درحال حاضر وضعیت استان گیلان نسبت 
نیروی  کرد:  خاطرنشان  است  مطلوب  به  استان ها  سایر 
زمینی ارتش جمهوری اسلامی ایران هنوز آمادگی برپایی 

نقاهتگاهی با ۵۰۰ یا هزار تختخواب را در گیلان دارد.
جمهوری  ارتش  زمینی  نیروی  پشتیبانی  و  آماد  معاون 
اسلامی ایران با اشاره به غربالگری ۲۵۰ هزار نفر در گیلان 
توسط نیروی زمینی ارتش تصریح کرد: رژه خدمت نیروی 
زمینی ارتش جمهوری اسلامی ایران ۲۹ فروردین ماه در رشت 

برگزار می شود.

روز 23 فروردین طبق مصوبه صریح ستاد عالی مقابله با 
کرونا تمامی چاپخانه ها می توانستند شروع به فعالیت 
کنند و بالطبع نشر و توزیع نشریات هم بلامانع اعلام شد. 
اما چند ساعت پس از این مصوبه طبق آماری که ما از 
کیوسک ها و دکه های سطح شهر کرج گرفتیم در کمال 
تعجب با خبر شدیم که دکه ها در کرج با اخطار و تهدید 
افرادی از سوی اداره بهداشت و اماکن رو به رو شده و 
برخی پلمب شده و برخی از ترس پلمب شدن دکه را بسته 

و محل کسب را ترک کرده اند.
از آن جایی که ناهماهنگی بین مسئولان در اجرای یک 
دستور و یا بخش نامه و مصوبه چیز نامعمولی نیست ما 
سعی کردیم چند و چون ماجرا را با خبر شویم و مسئله را 
چه از سوی استانداری و چه از سوی معاونت وزارت ارشاد 
و حتی نهادهای ذیربط دیگر پیگیر شدیم که در کمال 
تعجب استاندارِ »عزیز« و سایرمقامات دراستانداری البرز 
هیچکدام وقعی به پیگیری ما نگذاشتند و اصلا پاسخ ما 
را ندادند که صمیمانه از این همه هم و غمشان در رفع 
و رجوع معضلات استان سپاسگزاریم و خدا را شاکریم که 
این عزیزان مانند مسئولان پیشین نیستند که خبرنگاران 
را چشم و گوش مسئولان می دانستند و همواره خیلی 
راحت پاسخگو می شدند. اصلا چه معنی دارد استاندار 
البرز و سخنگوی ستاد کرونا در البرز پاسخگوی خبرنگاران 

باشند؟!

هستند  هنوز  که  جایی  آن  از  الله  حمد  به  القصه! 
مسئولانی در استان و کشوری که ناپرهیزی می کنند 
نگاران  روزنامه  و  خبرنگاران  ما  پاسخگوی  همیشه   و 
هستند. این مسئله را در تماسی تلفنی )به تاریخ 23 
ارشاد  وزارت  مطبوعاتی  معاونت  ماه( خدمت  فروردین 
ایشان گفت  که  کردم  منعکس  »دکترخددادی«  جناب 
برای رفع مشکل با استاندارِ »عزیز«! صحبت می کنند تا 
این ناهماهنگی ها در اجرای مصوبه ستاد مقابله با کرونا 
)ناهماهنگی؟؟؟( از میان برود و این مصوبه آن طور که باید 
اجرایی شود تا تهدید و پلمب و تعطیلی دکه ها وکیوسک 
های مطبوعاتی سطح شهر متوقف شود تا بلکه این صنف 
زحمتکش و مستضعف بتواند طبق این مصوبه به چرخه 

کار و معاش بازگردند.
ضمن تشکر از آقایان دکتر »فاضلی هریکندی« )رئیس 
کل دادگستری استان البرز( و میرغفاری )رئیس حفاظت 
اطلاعات دادگستری استان البرز( که پاسخگوی دغدغه 
از  یکی  گفتگو،  و  پیامکی  ارسال  از  پس  که  بودند  ما 
معاونین ایشان با اینجانب تماس گرفته و پیگیر موضوع 

و مستندات شدند.
امروز 25 فروردین نتیجه ای  تا  اقدامات  اما متاسفانه 
مستوفی«  »دکتر  با  تلفنی  را  موضوع  نگردید  حاصل 
-معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی استان البرز- مطرح 
و پیگیر شدم که ایشان هم گفت جناب »حصاری« -رئیس 
اتاق اصناف البرز- فقط اجازه فروش یخ )!( را به این دکه 
ها داده و اینکه دکترمستوفی منع جلوگیری از فعالیت 
کیوسک های مطبوعاتی را در راستای اجرای مصوبات 
ستاد کرونابه بهداشت البرز ابلاغ کرده که نکته جالب ماجرا 
اینجاست که آقای حصاری گفته کیوسک ها و دکه های 
مطبوعاتی فقط اجازه فروش یخ را دارند که واقعا جای این 
پرسش را باقی می گذارد، در این وانفسای کرونا! یخ و... 

دقیقا کدام نیاز از نیازهای ضروری مردم را رفع می کند؟ 
واقعا ایشان برای رسیدن به این راهکار چه میزان فسفر 
سوزانده اند و چه میزان از جد و جهد را پشت کار قرار داده 
اند تا به این نتیجه برسند که در حال حاضر یخ و مثلا یراق 

آلات از واجبات زندگی مردم در عصر هجوم کروناست؟
واقعا نمی دانیم چگونه خدا را شاکر باشیم بابت این 
همه لطف و محبتی که به این استان عطا کرده و چنین 
صبور  و  شکور  و  خدوم  و  پاسخگو  و  نابغه  مسئولانِ 
و غفور و... را بر ما مستولی کرده است! آقایان این چه 
وضعیتی است که به بار آورده اید؟ اگر نمی توانید مانند 
مسئولان قبلی چون »حمید کریمی«ها و... باری از دوش 
مردم بردارید، حداقل باری بر دوش مردم نگذارید! به چه 
حقی مصوبه حاکمیتی را اجرا نمی کنید؟ شما مسئول 
اجرایش هستید؛ پس چرا در مقابل اجرایش ایستاده اید؟ 
آیا ما حق نداریم با این عملکرد ناهماهنگ )!!!( و غیر 
پاسخگوی شمایان، این شائبه را داشته باشیم که خدای 
نکرده به دنبال ایجاد نارضایتی در مردم و به خصوص صنف 
زحمتکش کیوسک دار و دکه دار هستید که جملگی از 
پایین معیشتی  از دهک های  و  مردمان کف جامعه 
هستند و بعضا از یک دکه چند خانواده ارتزاق می کنند؟ آیا 
ما حق نداریم شما را در مقابل دستور حاکمیت ملی بدانیم 
که تصویب کرده چه صنوفی و چگونه باید بازگشایی شوند؟ 
آیا این نامش تخطی محرز از دستور حاکمیتی و رفتن در 
مسیر ریل گذاری شده دشمن نیست که در دوران کرونا 
و »پساکرونایی«، در آرزوی پمپاژ آشوب های اجتماعی 
حاصل از مشکلات اقتصادی در کشور است؟ حتما اشتباه 

می کنیم و فقط یک ناهماهنگیِ جزئی است!

سرمقاله ارتش

کرونا در ایران

ماجرا اینجاست که آقای حصاری گفته 
کیوسک ها و دکه های مطبوعاتی فقط 
اجازه فروش یخ را دارند که واقعا جای 
این پرسش را باقی می گذارد، در این 
وانفسای کرونا! یخ و... دقیقا کدام نیاز 
از نیازهای ضروری مردم را رفع می کند؟ 
واقعا ایشان برای رسیدن به این راهکار 
چه میزان فسفر سوزانده اند و چه میزان 
از جد و جهد را پشت کار قرار داده اند تا 
به این نتیجه برسند که در حال حاضر 
یخ و مثلا یراق آلات از واجبات زندگی 

مردم در عصر هجوم کروناست؟

ناهماهنگی یا دوگانگی
 یا بی کفایتی؟!

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول
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»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛ 

ظریف: کووید19 فرصتی بود که آمریکا اعتیاد به تحریم را ترک کند
»روحانی« خطاب به »ترامپ«: اگر واقعا راست می گویید لااقل تحریم دارو را بردارید

فرمانده انتظامی البرز از کشف ۳۵ هزار و ۶۰۰ لیتر الکل 
احتکاری در شهرستان کرج خبرداد.

به گزارش »دنیای هوادار«، سردار عباسعلی محمدیان 
این خبر گفت: در پی دریافت  با اعلام  روز گذشته 
خبری مبنی بر دپو مقدار قابل توجهی الکل و مواد 
بررسی  انبار در کمالشهر کرج،  آزمایشگاهی در یک 

موضوع در دستورکار ماموران کلانتری ۲۴ قرار گرفت.
با  اخبار  بودن  درست  از  اطمینان  از  پس  ماموران 
هماهنگی مقام قضایی به محل مورد نظر اعزام شده 

و در بازرسی از آن جا ۳۵ هزار و ۶۰۰ لیتر الکل و بیش 
از ۹۰۰ قلم مواد آزمایشگاهی احتکار شده کشف کردند.

سردار محمدیان خاطرنشان کرد: ارزش اموال کشف 
شده توسط کارشناسان ۴۰ میلیارد ریال برآورد شده 

است.
فرمانده انتظامی استان البرز در پایان با اشاره به اهمیت 
مشارکت مردم و پلیس خاطرنشان کرد: مرکز فوریت 
های پلیسی ۱۱۰ به صورت ۲۴ ساعته آماده دریافت 

اخبار و اطلاعات پلیسی شهروندان است.

رئیس مجمع خیرین مدرسه ساز البرز گفت: بیش 
از ۵۰۰ شهرک مسکونی بدون فضای آموزشی در این 

استان وجود دارد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، دکترمحمدرضا 
اسپرورین روز گذشته با اشاره به اینکه دانش آموزان 
دراین مناطق نیازبه فضای آموزشی دارند، خاطرنشان 
کرد: از مجموع این شهرک ها، هفت شهرک با ۹۰ هزار 
واحدمسکونی بیشترین فراوانی جمعیت دارند که هنوز 

اقدامی برای ساخت مدرسه در آن ها انجام نگرفته است.
وی تصریح کرد: پیمانکاران تعاونی های مسکن البرز 
به تعهدات خود عمل نکرده و این درحالی است که  هر 
۲۰۰ واحد مسکونی  باید یک فضای آموزشی داشته 

باشند.
وی اضافه کرد: این کم کاری سبب شد تا شهرک های 
مسکونی البرز از جمله شهر جدید هشتگرد، شهرک 
ابریشم چهارباغ، مسکن مهر ماهدشت و شهرک های 

داخل کرج با مشکل فضای آموزشی مواجه شوند.
اسپرورین عنوان کرد: تاکنون تنها ۳۰ فضای آموزشی 
از سوی پیمانکاران احداث و دراختیاردانش آموزان قرار 

گرفته است.
وی با اشاره به اینکه آموزش و پرورش البرز بالاترین 
نرخ رشد جمعیت دانش آموزی به دلیل مهاجرت را 
درکشور دارد، افزود: تراکم دانش آموزی درکلاس های 

این استان نیز از میانگین تراکم کشوری بالاتر است.

سردار »عباسعلی محمدیان« خبر داد:

کشف بیش از ۳۵ هزار لیتر الکل احتکاری در کرج

۵۰۰ شهرک مسکونی فاقد فضای آموزشی در البرز وجود دارد!

محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه در پیامی توییتری با 
اشاره به پیشرفت ایران در مقابله با »کرونا« به رغم تحریم های 
واشنگتن، نوشت: کووید۱۹ فرصتی بود که آمریکا اعتیاد به 

تحریم را ترک کند.
»محمد جواد ظریف« وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی 
ایران شب گذشته در پیامی توییتری نوشت: ایران به رغم 
تحریم های ایالات متحده و به لطف منابع انسانی و علمی 
و دوستان خارجی خود، پیشرفت چشمگیری در مقابله با 

همه گیری ]کرونا[ داشته است.
ظریف افزود: #کووید۱۹ فرصتی برای ایالات متحده بود تا 
اعتیاد به تحریم را ترک کند. اما به جای آن، ]آمریکا[ دیگر به 

بدنامی در خاطره مردم ما خواهد ماند.

سی ان ان: امکان کمک رسانی به مردم ایران به علت تحریم 
های آمریکا دشوار شده است

شبکه خبری »سی  ان  ان« روز گذشته در گزارشی درباره 
وضعیت شیوع ویروس کرونا در ایران و اقدامات این کشور 
برای مقابله با بیماری همه گیر گفت: ایران به شدت از سوی 

آمریکا مورد تحریم قرار دارد و در این شرایط امکان کمک رسانی 
به مردم ایران برای مقابله با همه گیری ویروس کرونا دشوار 

شده است.
به گزارش سی ان ان، کشورهای عضو اتحادیه اروپا که قصد 
کمک به تهران را دارند امکان ارسال پول را نداشته اند زیرا نظام 

بانکی تحت تحریم است.
این رسانه آمریکایی ادامه داد: ایران برای از سرگیری اقتصاد 
خود پس از عبور از همه گیری ویروس کرونا، نیازمند تزریق 
منابع مالی است و مبلغ درخواست شده ایران از »صندوق بین 
المللی پول« پنج میلیارد دلار است و تحقق پرداخت این وام 

به ایران نیز با وجود تحریم های آمریکا دشوار است.
پیش از این مقام های جمهوری اسلامی ایران به رویکرد 
غیرقانونی  تحریم های  روند  ادامه  در  واشنگتن  خصمانه 
واکنش نشان داده بودند که دراین میان ظریف خواستار 
واکنش جامعه جهانی و عدم سکوت آن در قبال تروریسم 
اقتصادی و تروریسم پزشکی شده و گفته بود: »دونالد ترامپ 
به طور خصمانه تحریم های غیرفانونی آمریکا را به منظور 
تخلیه منابع مورد نیاز ایران برای مقابله با ویروس کووید۱۹ 
تشدید می کند؛ آن هم درحالی که شهروندانمان به خاطر این 
ویروس در حال مرگ  هستند. جهان دیگر نمی تواند در مقابل 
تروریسم اقتصادی آمریکا که با تروریسم پزشکی پیوند خورده 

سکوت کند.«

دونالد ترامپ: ما می توانیم به ایران در مبارزه با کرونا
 کمک کنیم

جمهوری  رئیس  ترامپ«  »دونالد  حال  درهمین 
آمریکا در سخنانی که مواضع دوگانه اش را در 

بود:»ما  گفته  می داد،  نشان  ایران  مورد 

می توانیم به ایران در مبارزه با ویروس کرونا کمک کنیم. 
تنها لازم است که مقامات تهران از ما این درخواست را 
مطرح کنند. ما بهترین متخصصان جهان را داریم. ما 
علاقمند هستیم که به ایرانی ها در مبارزه با ویروس کرونا 
کمک کنیم، اما این امر نیازمند آن است که آن ها از ما 

درخواست کمک کنند.«

حسن روحانی: اگر واقعا راست می گویید لااقل 
تحریم دارو را بردارید!

در پاسخ به این سخنان، »حسن روحانی« رئیس جمهوری 
ایران گفته بود: »متأسفانه آن هایی که حتی دارو و مواد غذایی 
را به روی مردم بستند و تحریم کردند، خبیثانه ترین اقدام را 
علیه ملت ایران در این ۲ سال انجام دادند؛ آن ها هم آمدند 
با یک ماسک دلسوزی ظاهر شدند که ما هم می خواهیم به 
ملت ایران کمک کنیم؛ شما اگر واقعا راست می گویید لااقل 

تحریم دارو را بردارید؛ این اولین قدم است.«

اجتماعی

»مدیرکل فرهنگ و ارشاد استان« خبر داد:
خسارت ۲۵۰ میلیارد ریالی به 

صنوف فرهنگی و هنری
 و رسانه ای قزوین

برآورد  از  قزوین  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیر کل 
خسارت ۲۵۰ میلیارد ریالی به صنوف فرهنگی و هنری و رسانه 

ای قزوین ناشی از بحران کرونا خبر داد.
محمد حسین اسماعیلی روز گذشته با اعلام این مطلب افزود: 
با توجه به اینکه صنوف فرهنگی و هنری از اولین مشاغلی 
بودند که در بحران کرونا تعطیل شدند و با توجه به ایام اسفند 
و فروردین که اوج فعالیت های فرهنگی و هنری است لذا 

متحمل خسارات سنگینی شدند.
وی افزود: در این میان بخش هنری شامل آموزشگاه های 
آزاد هنری، گالری، سینما، استودیو، موسیقی، تئاتر، هنرهای 
شامل  فرهنگی  بخش  ریال،  میلیارد   ۲۰ حدود  تجسمی 
تبلیغات،  آگهی و  کتابفروشی، موسسات فرهنگی، کانون 
مراکز انتشاراتی، چاپخانه ها، موسسات قرآنی، فروشگاه های 
محصولات فرهنگی، کافه کتاب، حدود ۲۱۰ میلیارد ریال و 
بخش رسانه ای شامل خبرگزاری ها و پایگاه های خبری و 
رسانه های برخط، موسسات مطبوعاتی، رسانه های مکتوب 

حدود ۲۰ میلیارد ریال خسارت دیدند.
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی قزوین ادامه داد: مکاتبات 
لازم از سوی این اداره کل در این خصوص برای حمایت از 
صنوف فرهنگی و هنری و رسانه ای با مراجع ذیربط از جمله 
وزارت ارشاد و استانداری صورت گرفته و پیگیری های لازم 
جهت جلب حمایت های مورد نیاز از دولت با جدیت تمام 
در حال انجام است و انشاالله بسته های حمایتی از اصحاب 

فرهنگ و هنر و رسانه از سوی دولت اعلام خواهد شد.
وی در پایان با تشکر ویژه از هنرمندان و اصحاب فرهنگ 
که در بحران کرونا با تولیدات فرهنگی و هنری در کنار مردم 
و مسئولین بودند ابراز امیدواری کرد با حمایت های دولت 

بتوانیم بخشی از خسارات وارده به این عزیزان جبران کنیم.

قیمت گوشت مرغ در بازار قزوین 
افزایش یافت

رییس اتحادیه مرغ و ماهی استان قزوین گفت: قیمت گوشت 
مرغ در بازار استان با ۱۲ درصد افزایش به ۱۰ هزار و ۸۰۰ هزار 

تومان رسید.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، اکبر آقاجانی روز گذشته 
با اعلام این خبر افزود: پیش از این قیمت گوشت مرغ در بازار 
استان به دلیل شیوع ویروس کرونا به شدت کاهش یافته بود 

و حتی در مقطعی به هفت هزار و ۵۰۰ هزار تومان هم رسید.
وی اضافه کرد: شروع به فعالیت برخی واحدهای صنفی، کاهش 
میزان عرضه و افزایش تقاضا از جمله دلایل افزایش قیمت 

گوشت مرغ است.
آقاجانی با اشاره به مشکلات مرغداران استان، ادامه داد: بسیاری 
از فعالان این عرصه به دلیل کاهش قیمت بر اثر شیوع کرونا 
متضرر شده اند و باید تسهیلات و برنامه های حمایتی ویژه ای 

برای آن ها در نظر گرفته شود.

»قزوین« چه خبر؟بین الملل

»البرز« چه خبر؟

ایالات  تحریم های  رغم  به  ایران 
متحده و به لطف منابع انسانی و 
علمی و دوستان خارجی خود، پیشرفت 
با همه گیری  مقابله  در  چشمگیری 

]کرونا[ داشته است.
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اختصاصی

گرچه دفاع از عملکرد »حسن روحانی« به خاطر رفتارها 
و اطوارهایی که در این چند سال چه در باب »برجام«ِ بد 
فرجام و چه در باب داستان »سهمیه بندی بنزین« و فجایع 
آبان انجام داد و چه در کثیری از موارد رفتاری دیگر که از 
ایشان سر زد، چیزی نزدیک به محال به نظر می رسد و 
احتمالا از دفاع کردن از کفر ابلیس هم سخت تر شده اما 
در باب سختی کاری که دولت در پیش دارد و دید چند 
وجهی ای که باید به این بحران فراگیر و خطرناک که دنیا 
را با چالش حیات و ممات رو در رو کرده داشته باشد نباید 
نگاهی ساده انگارانه داشت. شاید برای بسیاری از افراد 
برخی از حرف های دولت که نشان از عجله ایشان برای 
بازگشایی سریع تر ادارات و محل های کسب مردم دارد 
عجیب و حتی مشمئز کننده به نظر برسد اما واقعیت این 
است که کرونا تنها در یک سطح و آن هم سطح »درمانی 
و بهداشتی« نیست که تولید بحران برای دنیا کرده و این 
بحران دارای سطوح دیگری هم هست که اگر فکری به حال 
آن نشود در سطوح دیگر به مراتب خطرناک تر است و حتی 

تلفات بالاتری خواهد داشت .
توجه داشته باشیم که امروز آنچه در منظر و مرعای مردم 
غالبا از سوی رسانه ها قرار گرفته صرفا در وجه درمانی و 
بهداشتی موضوع بحران کرونا است و سطوح دیگر چندان 
مورد تفقد قرار نگرفته است. همان سطوحی که عملا  نبرد 
با کرونا را تا سطح یک جنگ واقعی جهانی بالا برده و 
سازمان ملل و بسیاری از کشورها صراحتا از آن به عنوان 
بزرگترین بحران پس از جنگ جهانی دوم یاد می کنند. اما 
چه چیزی باعث شده تا یک »بحران درمانی و بهداشتی« تا 
این حد بزرگ باشد و چه سطوح دیگری در پس آن پنهان 
شده و چه ابعادی دارد که باید در باب آن حتی بیش از 

سطح اول مقابله درمانی با کرونا اهمیت قائل شد؟
اینکه کرونا به پاندمی تبدیل شده است برای این است 
این یعنی عملا  نه در مانی دارد و نه واکسنی و  کرونا 
یک چالش عمیق برای انسان ها که تنها راه مقابله با این 
بیماری را در تعاریف مختلف از »قرنطینه«، محدود شده 
می بینند. به عبارتی تنها راه مقابله با این ویروس عدم 
رفت و آمد مردم و به طبع تعطیلی کسر بسیار بزرگی از 
کسب و کارها است و این یعنی به زودی درمان این درد 
خود به یک درد بزرگتر در عرصه »اقتصادی« تبدیل می 

شود و با زمین ماندن و توقف کار و فعالیت در بسیاری از 
عرصه های خدماتی و تولیدی، کشورها به فاز بعدی این 
بحران که »بحران اقتصادی« است فرو می روند و بدبختانه 
فاصله بین بحران اقتصادی حاصل از همه گیری کرونا 
با بحران امنیتی حاصل از بحران اقتصادی حتی کمتر از 
بحران درمانی کرونا با بحران اقتصادی مربوط به آن است.

چرخ  چرخیدن  عدم  خاطر  به  نفت  قیمت  ریزش  قطعا 
صنعت و ریزش بازار بورس در تقریبا همه جای دنیا و 
تعطیلی بسیاری از مشاغل تولیدی، جهان را به سرعت وارد 
یک بحران بی سابقه اقتصادی خواهد کرد که در صورت 
ادامه روند بی درمانی کرونا عمیق تر خواهد شد و بحران 
امنیتی که در پی خواهد آورد اجتناب ناپذیر می شود. 
کشورها در سطوح مختلف تا حدی توان پذیرش فشارهای 
اقتصادی را دارند ولی پس از آن دیگر این توان از عهده آن 
ها ساقط خواهد شد و از آن جایی که بحران یک مشکل 
فراگیر جهانی هم هست، جایی برای کمک گیری باقی 
نمی ماند و در نتیجه بحران ها امنیتی در پی فروپاشی 

های اجتماعی شروع خواهد شد.

اما این »بحران های امنیتی« هم سطوح مختلفی دارد. 
فرضا در اروپا از همین حالا موج ناسیونالیست را می توان 
دید که می تواند در صورت عمیق تر شدن بحران کرونا و 
بحران  اقتصادی ناشی از آن به سادگی باعث فروپاشی 
اتحادیه اروپا شود؛ چرا که احزاب راست گرا به سرعت زمام 
امور را به دست خواهند گرفت و قطعا بسیاری از مشکلات 
مرزی و نژادی اروپا که در زیر فرش اروپای واحد زده شده 
بود مجددا قوی تر از قبل بیرون بزند. اروپای شرقی همین 
حالا هم آبستن بسیاری از تحولات خواهد بود که بعضا 
می تواند به شکل خونینی خود را بروز دهد. در آمریکای 
شمالی قدرت اول اقتصادی دنیا ممکن است دیگر نتواند 
جایگاه اول بودن خود را حفظ کند و این منجر به یک 
پارادایم شیفت هژمونیک شود که تاثیر آن به خصوص 
در خاورمیانه )غرب آسیا( و منطقه آسیا پاسیفیک )شرق 

آسیا( موجب تجولاتی خونبار خواهد شد.

این تغیر هژمونی در آمریکای جنوبی که همیشه محل 
تقابل خونبار اندیشه های چپ و هار ترین بخش از اندیشه 
های سرمایه داری بوده هم دوباره باعث خواهد شد تقابل 
های خونین سر بر آورد و نبردی دیوانه وار برای تحقق یک 
تغیر هژمونیک آغاز خواهد شد. در آفریقا هم وضع از این 
بهتر نخواهد بود و نظم نسبی ای که در برخی از مناطق 
حاکم بود دوباره از بین برود و درگیری های مرزی و نژادی 
و قومی و ایدئولوژیک در بدوی ترین شکلش بروزرسانی 

شود.
اصلا چرا این همه راه دور و دراز برویم و مسائل دنیا را 

واکاوی کنیم؟! همین اطراف خودمان آبستن بسیاری از 
حوادث است. در شمالی غربی ایران در منطقه غفقاز ما 
حکومت جمهوری موسوم به نام جعلی اذربایجان را داریم 
که یک خاندان فاسد با پول فروش نفت زمام داری می 
کند و با عمیق تر شدن بحران قطعا خیز گروه های مختلف 
مذهبی و غیر مذهبی که دلِ پُری از این حکومت دارند را 
شاهد خواهیم بود. در »ترکیه« که خود را متحد غرب می 
داند و اقتصادش به مراودات سنیگن با غرب وابسته است 
و بزرگترین ممر درآمدش هم »توریسم« است خطری بزرگ 
در کمینش است و ملی گراهای تشنه به خون »اردوغان« 
مترصد فرصت اند تا شیطان »اک پارتی« را به قبرستان 
بفرستند. در جنوب ایران سعودی ها وضع وخیمی خواهند 
داشت. کم شدن درآمدهای نفتی در کنار انزجار کلکسیونی 
از دشمنان »بن سلمان« از شیعه عثنی عشری و زیدی و 
اسماعیلی تا وهابی های دوآتشه و شاهزاده های زخم 
خورده فضا را آماده خواهد کرد تا بن سلمان به سرنوشت 

خاشقچی سلام کند. این سناریوهای به اشکال  مختلف 
در »افغانستان«، »پاکستان« و »کویت« و... هم قابل تصور 
است. در کشور خودمان هم گسل های اجتماعی و قومی 
ایران  و مالی و... به راحتی می تواند فعال شود و تازه 
باید حواسش به وضعیت »محور مقاومت« به عنوان بازوی 
امنیتی اش هم باشد؛ چرا که بحران های آن ها هم در 
قالب های مختلف امنیتی و اقتصادی و بهداشتی می 
تواند به درون ایران سرریز کند. این ها و بیش از این ها 
یعنی باید دنیا منتظر کشتاری صدها برابر بدتر از بدترین 
سناریوهایی باشد که کرونا می تواند به شکل مستقیم برای 

مرگ انسان ها خلق کند.

خلاصه اینکه اگر مصداقی بخواهیم مسئله را برایتان واضح 
کنیم می شود اینکه بحران کرونا در بدترین سناریوهایش 
می تواند دو برابر تلفاتِ جنگ سوریه تلفات روی دست 
امنیتی  اقتصادی و بحران  همه دنیا بگذارد ولی بحران 
پس از آن می تواند چند ده جنگ داخلی و تقابل های 
خونین خارجی بین کشورها بیافریند که خودتان می توانید 

تلفاتش را حدس بزنید.

پس حاکمیت ها و دولت ها جبرا باید کرونا را نه فقط 
در یک سطح که در سه سطح رصد کنند. سطح درمانی و 
سلامت در بحران کرونا شاید ساده ترین بخش این بحران 
باشد که اگر به سطح دوم که سطح اقتصادی و به طبع 
سطح سوم که سطح امنیتی است، سرریز کند آن وقت 
است که ما با معنای واقعی فاجعه در قرن بیست و یکم 
مواجه می شویم. شاید در حال حاضر بشود پیچیدگی 
موضوع را برای دولت ها و بالاخص دولت خودمان درک 

کنیم...

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛
چگونه با »غفلت« در سطح جهانی با یک »ابََرفاجعه« در قرن 21 مواجه خواهیم شد؟

کرونا در سه سطح: 1. سلامت 2. اقتصاد 3. امنیت 

رضا تواضعی

  نویسنده

در  تنها  کرونا  که  است  این  واقعیت 
و  »درمانی  آن هم سطح  و  یک سطح 
بهداشتی« نیست که تولید بحران برای 
سطوح  دارای  بحران  این  و  کرده  دنیا 
دیگری هم هست که اگر فکری به حال آن 
نشود در سطوح دیگر به مراتب خطرناک 
تر است و حتی تلفات بالاتری خواهد 

داشت .

اصلا چرا این همه راه دور و دراز برویم 
و مسائل دنیا را واکاوی کنیم؟! همین 
اطراف خودمان آبستن بسیاری از حوادث 
است. در شمالی غربی ایران در منطقه 
غفقاز ما حکومت جمهوری موسوم به 
یک  که  داریم  را  اذربایجان  جعلی  نام 
خاندان فاسد با پول فروش نفت زمام 

داری می کند

در جنوب ایران سعودی ها وضع وخیمی 
خواهند داشت. کم شدن درآمدهای نفتی 
در کنار انزجار کلکسیونی از دشمنان »بن 
سلمان« از شیعه عثنی عشری و زیدی 
تا وهابی های دوآتشه و  اسماعیلی  و 
شاهزاده های زخم خورده فضا را آماده 
خواهد کرد تا بن سلمان به سرنوشت 

خاشقچی سلام کند.
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انتقاد »عضو شورای شهر کرج«؛

برخی پاکبانان کرج هنوز حقوق اسفند 
98 را دریافت نکرده اند

در »پارلمان پایتخت« مطرح شد:
درخواست تعویق بازگشایی اصناف غیرضروری

 شهرداری تهران تا پایان شهریور
۱۲ هزار میلیارد کسری دارد

رییس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر 
تهران گفت: اگر بحران کرونا تا شهریور ماه، ادامه یابد، 
درآمدهای شهرداری ۱۲ هزار میلیارد تومان کاهش خواهد 

یافت.
تهران؛  شهرداری  ارتباطات  مرکز  گذشته  روز  گزارش  به 
»محمدجواد حق شناس« درباره میزان خسارات مدیریت 
شهری در بحران کرونا گفت: شهرداری در اسفند و فروردین 

با کاهش درآمد زیادی مواجه بوده است.
وی گفت: به هر حال شهرداری سازمانی است که مثل 
سازمان های دولتی بودجه اش از مجلس و درآمدهای 
نفتی نیست بلکه باید درآمد کسب و بعد آن را هزینه کند 
به همین دلیل این بحران آثار جدی روی مدیریت شهری 

خواهد داشت.
درصد  از ۵۰  بیش  ماه  دو  این  در  داد:  ادامه  شناس  حق 
درآمدهای شهرداری محقق نشده و اگر اردیبهشت را هم لحاظ 
کنیم ۶۰ تا ۷۰ درصد بودجه در این ماه ها محقق نشده است.

وی افزود: ممکن است این کاهش درآمد، آسیب جدی به 
برنامه های شهرداری بزند.

همین  بر  کرد:  عنوان  تهران  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
اساس انتظار از دولت و نهادهای حاکمیتی، این است که 
سهم خود را در مدیریت شهری بپردازند و آسیب ناشی از 

کرونا را جبران کنند.

وی افزود: از شهردار هم می خواهم در خصوص و در جهت 
احقاق حقوق مردم تهران، زیان های مدیریت شهری در این 

زمینه را تبیین کنند و برای تامین آن اقدام کنند.
شود  جبران  شهرداری،  های  زیان  اگر  کرد  تاکید  وی   
به مدیریت  از برخی مشاغل مربوط  تواند  شهرداری می 

شهری حمایت کند.
عضو شورای اسلامی شهر تهران درباره رقم ضرر و زیان 
شهرداری در بحران کرونا گفت: پیش بینی ما این است 
ادامه یابد، حداقل حدود ۶ هزار  که اگر بحران تا خرداد 
میلیارد تومان از درآمدهای شهرداری محقق نخواهد شد 
اما اگر این بحران تا شهریور ادامه یابد این رقم تا ۱۲ هزار 

میلیارد تومان افزایش خواهد یافت و در واقع یک سوم 
بودجه کلان شهرداری تامین نمی شود و مدیریت شهری 

را با وضعیت سخت و مشکل جدی روبه رو خواهد کرد.
وی درباره نحوه جبران این خسارات گفت: در شورای شهر، 
برای جبران راه های متفاوتی را دنبال می کنیم انتظار 
ملی  بودجه  از  خسارات  این  که  است  این  شهر  شورای 
اختصاص یافته برای کرونا است همچنین برخی نهادها 

هستند که منابعی در اختیار دارند.
حق شناس تاکید کرد که انتظار این است که با توجه 
به شرایط فعلی کشور و وضعیت نامناسب مردم، به داد 

آنها برسند.
را  کشور  مشکلات  برخی  کرونا  است  ممکن  گفت:  وی 
تشدید کند و با برخی بحران های اجتماعی مواجه شویم.

و  کرونا  بحران  در  شهر  شورای  های  فعالیت  درباره  وی 
بررسی »تهران پس از کرونا« گفت: شورای شهر از نهادهایی 
بود که در اوج بحران کرونا تعطیل نشد و حتی در آخرین 
روزهای اسفند جلسات علنی داشت و بودجه سال ۹۹ را 

تصویب کرد و فعال بود.
وی ادامه داد: اکنون چون در متن بحران هستیم باید صبر 
کنیم و زمان پیش برود و آثار و تبعات آن را ببینیم و بر 

اساس آن درباره تهران پس از کرونا تصمیم بگیریم.

وی درباره کمک مدیریت شهری به مردم و اقشار ضعیف 
برای عبور از این بحران گفت: مدیریت شهری اعلام کرد که 
عوارض و معوقات برخی مشاغل که باید تا پایان اسفند 
پرداخت می شد مهلت آن تا پایان اردیبهشت تمدید شده 

است.

تک  موضوعی  کرونا  بحران  اینکه  بیان  با  شناس  حق 
ساحتی نیست، اظهار داشت:  شاید در ابتدا فکر می کردیم 
این تنها موضوع به حوزه سلامت و پزشکی مربوط می شود 
به تدریج با بروز ویژگی های این ویروس و آثار وتبعات آن 
معلوم شد که این بحران تمامی حوزه های زندگی بشری 
اعم از اقتصاد و روابط بین الملل تا فلسفه و دین را از خود 

متاثر می کند.

شورای  و سلامت  زیست  محیط  کمیسیون  رئیس 
اسلامی شهر کرج گفت: با بررسی انجام شده در برخی 
مناطق پرسنل و پاکبان حقوق مزایای اسفند و بخشی 
از مطالبات سال 98 خود را دریافت نکرده اند که از 

مدیریت شهری درخواست دارم که رسیدگی شود.
ضمن  محمدی  حسین  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
تشکر از زحمات شهردار و همه همکاران شهرداری در 
سال 98، ایام نوروز و برنامه های مقابله با بیماری کرونا 
گفت: نیروهای خدمات شهر چون مسئولیت سخت و 
سنگینی در شهر عهده دار هستند و درهر شرایط مثل 
گرما و سرما و مثل این بیماری انجام وظیفه می کنند 
لذا تفاوتی باید در پرداخت حق و حقوق آن ها قائل 

باشیم حتی باید در الویت قرار گیرند.

او گفت: با بررسی انجام شده در برخی مناطق پرسنل 
و پاکبان حقوق مزایای اسفند و بخشی از مطالبات 
سال 98 خود را دریافت نکرده اند که از مدیریت شهری 

درخواست دارم که رسیدگی شود.
عضو شورای اسلامی شهر کرج بیان کرد: در هر شرایط 
که شهرداری نمی تواند تا 3 ماه حقوق پرداخت کند 
پیمانکاران موظفند حقوق و مزایای آن ها را پرداخت 
نمایند و باید توانایی پرداخت حقوق و مزایای نیروهای 

خود را بر اساس تعهدات و قرارداد داشته باشند.
موضوع  این  است  خواهشمند  لذا  گفت:  محمدی 
رسیدگی و تا جلسه بعدی گزارشی از وضعیت پرداخت 
حقوق و مزایا، اضافه کار، تعطیل کاری و مرخصی 

نیروهای پاکبان و فضای سبز ارائه شود.

پارلمان پایتخت در جریان جلسه علنی روز گذشته، 
آخرین  همچنین  و  شهری  مدیریت  عملکرد 
تصمیم گیری ها در حوزه چالش کرونا را مورد بررسی 
قرار دادند و در عین حال دو درخواست مشخص از 
ستاد ملی مقابله با کرونا ارائه دادند. در این راستا، 
رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای شهر 
تهران از تصمیم گیران در دولت و ستاد ملی مقابله 
با کرونا درخواست کرد بازگشایی اصناف غیرضروری را 

حداقل یک هفته دیگر به تعویق بیندازند.
محمد  مهر،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
سوی  از  اولیه  خوش بینی های  به  اشاره  با  سالاری 
دادن  جلوه  عادی  برای  دولت  ارشد  مقامات  برخی 
شرایط پس از شیوع ویروس کرونا عنوان کرد: این 
نوع نگاه موجب رهاشدگی مردم از اصول و ضوابط 
مرتبط با فضای کرونایی شد. این در شرایطی است که 
اعضای ستاد ملی و استانی مقابله با کرونا و مسئولان 
وزارت بهداشت و بسیاری از صاحب نظران مدام نسبت 
به احتمال بازگشت به پیک کرونا ابراز نگرانی می کنند.

او ادامه داد: نکته مهم آن است که اگر دوباره به پیک 
کرونا برگردیم و با افزایش فوتی ها روبه رو شویم، آن 

زمان کنترل وضعیت بسیار سخت خواهد بود و دیگر 
فرمان مدنی و حکومتی اثر نخواهد داشت، بنابراین 
درخواست مدیریت شهری تهران تعویق حداقل یک 

هفته ای بازگشایی اصناف غیرضروری است.
به گفته او، در عین حال می توان برای کاهش اثرات 
روانی قرنطینه برخی از پارک ها و بوستان های شهر 
را به صورت مشروط، همراه با نظارت و رعایت کامل 
مسائل بهداشتی برای حضور شهروندان فراهم کنند.
قرنطینه  شرایط  اینکه  به  توجه  با  کرد:  اظهار  وی 
می تواند اثرات روانی بر افراد داشته باشد، بازگشایی 
در  می تواند  بوستان ها  نظارت  با  همراه  و  مشروط 

کاهش اثرات روانی وضعیت فعلی موثر باشد.
او تاکید کرد: این اقدام باید با افزایش سرویس های 
آن  مداوم  کردن  ضدعفونی  و  استاندارد  بهداشتی 
ها در کنار رعایت اصول بهداشتی، ضدعفونی کردن 
نیمکت ها و رویکرد عدم تمرکز جمعیت همراه باشد.
حضور  از  همچنین  تهران  شهر  شورای  عضو  این 
زباله  تخلیه سطل های  و  در سطح شهر  زباله گردها 
توسط آن ها در شرایط حساس فعلی نیز انتقاد کرد 
و خواستار رسیدگی هرچه سریع تر به این مساله شد.

پایتخت نشینانمدیریت شهری

شهری

اکنون چون در متن بحران هستیم باید صبر کنیم و زمان پیش برود 
و آثار و تبعات آن را ببینیم و بر اساس آن درباره تهران پس از کرونا 

تصمیم بگیریم.
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گزارش

تصحیح یک اشتباه و عذرخواهی از 
یک عکاس پیشکسوت

تصویر فوق از »مهران مدیری« که بر روی جلد شماره 454 »دنیای 
هوادار« به چاپ رسیده را »کوروش جوان« )عکاس پیشکسوت 
سینما و تئاتر( ثبت کرده که متاسفانه به علت مشکلاتِ بسیار 
از جمله عدم وجود قانونِ قرص و محکمی برای »کپی رایت« که 
نتیجه آن انتشار عکس های بیشماری از تمامی عکاسان در تمامی 
سطح اینترنت و... شده که در بسیاری از مواقع نامِ خالقانِ اثر 
مشخص نیست که متاسفانه ما نیز به این دلیل و کمبودِ وقت در 

ساعتِ کاری نتوانستیم نام عکاسِ تصویر را پیدا کنیم.
هدفِ »دنیای هوادار« از عنوانِ این اشتباه نیز صرفا بیان نامِ ثبت 
کننده این تصویر نیست؛ چرا که عکاسِ نامبرده بیش از دو دهه 
در سطح اول سینمای ایران فعالیت داشته و نیازی به مطرح 
شدن نامش در نشریات ندارد اما شخصا خود را موظف دانستیم 
که ضمن عذرخواهی از »کوروش جوان« در وهله نخست به دلیل 
رعایت اخلاق، تعهد و اصول حرفه ای ژورنالیستی این نکته را بازگو 
کرده و از تمامی هنرمندان و مولفان هم درخواستی داشته باشیم 
مبنی بر اینکه اگر در هر شماره ای از این نشریه از عکس یا طرح 
های تصویری شان استفاده ای شده و نامی از صاحبِ اثر برده 
نشده )که قطعا تعمدی در کار نبوده( به ما یادآوری کنند تا از این 

پس اینگونه شرمنده هنرمندان عزیزمان نشویم. 

حمیدرضا تیموری - روزنامه نگار

اینکه امروز بسیاری از اقشار مختلف جامعه اعم از 
مسئولان و مردم را بر آن داشته تا له یا علیه پدیده 
ای چون »سلبریتی« دست به موضع گیری بزنند و 
غالبا نسبت به این پدیده به دیده منفی سخن برانند 
بدانند  جامعه  در  مخرب  نقش  یک  دارای  را  آن  و 
اجتماعی  جدی  بحث  یک  آمدن  وجود  به  گویای 
حول یک مفهوم اجتماعی است که احتمالا نتوانسته 
کارکرد درستی نتوانسته در ابعاد مختلف برای جامعه 
داشته باشد - خصوصا در کشورِ ما- و مسلتزم تمرکز 
بیشتر در چیستی و چگونگی پیدایش و روندی است 
که این پدیده در جامعه سیر کرده و ما را به اینجا 
آن  با  مواجهه  به  مجبور  اینچنین،  حالا  که  رسانده 

شدیم و نسبت به آنان به وضوح گارد داریم!
به راستی چه چیزی باعث شده افرادی که زمانی به 
عنوان »سرمایه اجتماعی« به سمت آن ها برای تبلیغ 
و تشویق و تشجیع ارزش های اجتماعی و فرهنگی 
و سیاسی، دست دراز کردیم، حالا نه تنها آن کارکرد 
را که مراد حاصل می کرد نداشتند بلکه در کسر قابل 
توجهی از هنگامه ها، در تضاد با آنچه می خواستیم 
قدم برداشتند و و بعضا به طور ناخواسته همپای 
رسانه های معاند گام برداشتند و بر طبل ضد ارش 
های و هنجارهای اجتماعی می کوبند؟ بگذارید به 
قدر وسع این مقال این مسئله را واکاوی کنیم تا 
ببینیم چه کردیم که چنین شد و اساسا مقصر اصلی 

این وسط کیست؟
 شما نمی توانید مسئله سلبریتی را خارج از مفهوم 
»رسانه« واکاوی کنید؛ چرا که این ها پدیده هایی 

هستند که از دل رسانه ها بیرون آمده اند و بررسی 
این پدیده بدون پدیدار شناسی رسانه امری اشتباه 
است و موکول به خطا. رسانه هایی که هرگز در تراز 
ایرانی شکل گرفتند و  از جامعه  تعریفی درست نه 
نه فرهنگ ایرانی و نه حتی سیاست حاکمیت ملی. 
بدون  استراتژیک  تعریفی  بی  در  که  هایی  رسانه 
تقریبا هیچ مانیفستی از اهداف عالیه اجتماعی و 
سیاسی و فرهنگی نظام و کشور و صرفا با یک رویه 
و قشری و شعاری از مفاهیمی چون ایرانی بودن و 
اسلامی بودن و... به وجود آمدند و بعدها در این 
بی تعریفی و قشری گرایی شان آنچنان ماندند که 
بی توجهی به درون مایه این پدیده )رسانه(، باعث 
شد امروز در تولید محتوا حتی دیگر در حفظ همان 
وضعیت قشری و شعاری هم درمانده باشیم و فوران 
پوپولیسم که درون مایه رسانه هایمان را فرا گرفته، 
به حدی برسد که پوسته را هم ترک بدهد و از برخی 
شکاف های به وجود آمده، به راحتی برون ریخت 

ترشابه های آن را بتوان به چشم دید.
آدم های کوتوله سیستم را هم قد خود می کنند 
و وقتی ساختار را به این افراد سپردیم که از ملیت 
و  دینی  شعائر  جز  چیزی  پرستی  وطن  و  گرایی 
اسلامی چیزی همراه نداشتند و حتی بعضا همان 
شعائر را هم نه به طمع بهشت اُخروی که به طمع 
نوسان گیری مزنه نرخ روز نان و چرب و شیرین دنیا 
به تن کرده بودند و از آن برای آوردن دنبالچه های 
خود به سیستم و شکل دهی به ساختار، سوءاستفاده 
می کردند نباید انتظاری جز این محصولات داشت. 
آن زمانی که بزرگان فرهنگ این سرزمین را چه در 
دانشگاه و چه در عرصه هنر کنار گذاشتند و آنانی را 

بر مصدر امور نشاندند که فنون ریا را از هر فنی بهتر 
آموخته بودند، چشم انداز چنین روزهایی را بسیاری 

دیدند.
حالا همه ناراضی اند. چه دلسوزان واقعی این مرز و 
بوم که می بینند در مقابل هجمه فرهنگی دشمن، 
سامانه پدافند فرهنگی شان به پشیزی هم نمی ارزد 
و باید آتش به اختیار در عرصه حاضر شوند و چُنان 
کرده،  رخنه  درونش  به  دشمن  که  شهری  از  دفاع 
خانه به خانه و سنگر به سنگر و سینه به سینه از 
سرحدات در حال سقوط فرهنگی کشور و نظام و 
ملت دفاع کنند و چه آنان که اساسا دغدغه این ها 
را ندارند و صرفا به دنبال حض و لذت بصری شان 
از رسانه هستند و وقتی چیز دندان گیری در این 
سو نمی یابند، سراغ رسانه های دیگری رفته اند که 
امروز تنوع آن هر طبع آنتروپیکی را هم می تواند 

راضی کند.
که  فضای  فضاست.  این  محصول  فعلی  سلبریتی 
توسط کوتوله ها )مدیرانِ نالایق( ساخته شده است. 
بر  را  ریاکار و پرمدعا هستند و خود  آدم هایی که 
فراز همه چیز می دانند و در مورد همه چیز نظر می 
بینند  را هم چون گاوی می  این سیستم  و  دهند 
برای دوشیدن تا آن ها را فربه کند تا بتوانند در جایی 
زندگی  اند  ای که خود ساخته  این مخروبه  به جز 
کنند. آن جایی که دیگر می توانند خودشان باشند. 
نه حاجی و کربلایی و... و حتی ایرانی که سال ها 
است از ته دل از آن متنفرند. سلبریتی ها برون ریخت 
تمام عیار همین مسئولان فرهنگی اند. شکل واقعی 
و باطن آن ها که به شکلی مجسم در جامعه پژواک 

یافته است.

به راستی چه چیزی باعث شده افرادی که زمانی به عنوان »سرمایه اجتماعی« به سمت آن ها برای تبلیغ 
و تشویق و تشجیع ارزش های اجتماعی و فرهنگی و سیاسی، دست دراز کردیم، حالا نه تنها آن کارکرد را 
که مراد حاصل می کرد نداشتند بلکه در کسر قابل توجهی از هنگامه ها، در تضاد با آنچه می خواستیم 
قدم برداشتند و و بعضا به طور ناخواسته همپای رسانه های معاند گام برداشتند و بر طبل ضد ارش های و 
هنجارهای اجتماعی می کوبند؟ بگذارید به قدر وسع این مقال این مسئله را واکاوی کنیم تا ببینیم چه کردیم 

که چنین شد و اساسا مقصر اصلی این وسط کیست؟

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

»سلبریتی«های امروزی محصول چه چیزی هستند؟
وقتی سامانه »پدافند فرهنگی« پشیزی برای آقایان ارزش ندارد

گاف

پاسخ به یک شایعه: 
نویسنده ادامه سریال پایتخت 6 

تغییر نکرده است
مشاور پروژه مجموعه تلویزیونی »پایتخت6« با بیان اینکه، چهار 
قسمت از تولید و پخش این سریال باقی مانده است، گفت: 
نویسنده ادامه داستان سریال پایتخت 6 تغییر نکرده و آرش 
عباسی است. »مهدی فرجی« شب گذشته در حاشیه برگزاری 
میزگرد»چالش های  مدیریت فیلم و سریال در رسانه ملی« در 
گفت و گو با ایرنا، با بیان اینکه، در حال حاضر راجع به پایتخت 
7 و  اینکه چه کسی نویسنده باشد بحثی نشده است، افزود: اما 
آن چیزی که قرار است برای ادامه و چهار قسمت پایانی پایتخت 
شش نگارش، ضبط و فیلمبرداری شود، برعهده آرش عباسی 
نویسنده این سریال است. مجموعه »پایتخت« یکی از پربیننده 
ترین و پرمخاطب ترین سریال های تلویزیون است که اتفاقات 

روزمره یک خانواده »معمولی« را به تصویر می کشد.
مدیر اسبق شبکه یک سیما که از همان ابتدای ساخت مجموعه 
پایتخت در کنار گروه سازنده آن بوده است ادامه داد: تغییر 
اساسی قرار نیست در پایتخت شش اتفاق بیافتد و این سریال با 

ساخت چهار قسمت پایانی به  سرانجام می رسد.

صدا و سیما
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7 ورزشی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

ویژگی های رئیس آینده هیات کشتی مازندران
لزوم تحقق وعده های انجام نشده

مطابق زمان بندی از پیش اعلام شده قرار 
است انتخابات هیات کشتی استان مازندران 
با  البته  شود.  برگزار  ماه  اردیبهشت  اوایل 
توجه به شرایط موجود و اوضاع خاص کشور 
روشن نیست رئیس هیات کشتی خیز ترین 
استان کشور در زمان از پیش تعیین شده 

برگزیده خواهد شد یا خیر؟ 
صرف نظر از این موضوع، واقعیت غیر قابل 
انکار آن است که پشت پرده انتخاب رئیس 
که  مازندران  ورزشی  هیات  تاثیرگذارترین 
فراوانی  های  کشمکش  کشور،  بلکه  هیچ 
میان  این  در  است  بدیهی  است.  میان  در 
و  دارد  قرار  سو  یک  در  کشتی  فدراسیون 
در سوی دیگر مسئولین استان که دوست 
رشته  آورترین  مدال  هدایت  سکان  ندارند 
ورزشی در مداری غیر از آنچه که باید، بچرخد. 
روشن است منظور از طرح این موضوع و 
بیان کشمکش های پشت پرده به مفهوم 
آن نیست که طرفین منافع دیگری غیر از 
کشتی را در نظر داشته باشند اما کیست که 
نداند سکوی پرتاب ورزش و تاثیر این پدیده 
مهم در مواقعی گوی سبقت را از عرصه های 
سیاسی و اقتصادی می رباید و چه بسا افراد 
با تکیه بر همین ستون محکم سر از مجلس 
و  استانی  های  مسئولیت  و  قانونگذاری 

کشوری در آورده اند.
نامزدهایی  چگونگی  و  ترکیب  به  نگاهی 
برای احراز ریاست هیات کشتی استان  که 
این  گویای  اند  کرده  نام  ثبت  مازندران 
واقعیت است که در جمع نامزدها از افراد با 
تجربه گرفته تا جوانان پرتلاش و زحمتکش 
نشان  سابقه  وصف  این  با  دارند.  حضور 
از  رقابت  میادین  چنین  در  موفقیت  داده 
بر کارنامه  آن کسانی خواهد شد که علاوه 

روشن مدیریتی از پتانسیل های دیگری چون 
مقبولیت، توانمندی و از همه مهم تر پشتوانه 
نیز  رابطه  همین  در  باشند.  برخوردار  مالی 
خوشبختانه در جمع نامزدهایی که ثبت نام 
کرده اند چه جوان و چه باتجربه چهره هایی 
با ویژگی های یاد شده به چشم می خورد. به 
سخن دیگر چنانچه دخالت های غیر متعارف 
راستای  در  طرفین  تمام  و  نباشد  میان  در 
گام  مازندران  کشتی  موفقیت  مسیر  تداوم 
بردارند در صورت انتخاب فرد اصلح از میان 
نامزدهای موجود می توان امیدوار بود خدشه 
ای به ارکان کشتی مهد این ورزش وارد نشود.

مازندرانی ها به هوش باشند

اینکه پیش تر بیان شد مازندران مهد کشتی 
کشور است و این استان به تنهایی توان بر 
دارد،  را  اول  ورزش  گران  بارِ  دوش کشیدن 
همین  به  درست  نیست.  گزاف  به  سخنی 
دلیل ضرورت دارد جامعه گوش شکسته و 
قاطبه مردم این خطه به هوش باشند تا از این 
پتانسیل و توان بالقوه به نحو مطلوب بهره 
ببرند. »اصغر ثمربخش» و پیش از وی چهره 
هایی چون شادروان »علی اعظم مهدی پور«، 
»نقی کلانتری« و دیگر زحمتکشان در حد 
توان و امکان برای پیشرفت کشتی مازندران 
تلاش کردند. منطق حکم می کند راهی که 
بزرگان گذشته طی کردند تا این رشته ورزشی 
به این پایه از  ترقی برسد، متوف و یا دچار 
تشتت آرا نشود. به هوش باشید استقلال و 
اراده عمل هیات آینده در پیچ و خم برخی 
بازی های سیاسی و رقابت ناسالم از دست 
نرود. این شما هستید که به پشتوانه جایگاه 
کشتی در این استان دست بالا را دارید بنا 
براین نباید اجازه دهید به واسطه سفارش و یا 
خواست این و آن بر اقتدار و عظمت کشتی 
استان خدشه ای وارد شود. بخش اعظم جور 
ورزش کشور در المپیک را کشتی می کشد و 
سهم مازندرانی ها در این موفقیت قابل توجه 
و چشمگیر است همین امر، دلیل محکمی 
است بر این مدعا که اولا رئیس آینده هیات 
کشتی باید در پی منافع کشتی این خطه و 
در درجه دوم از استقلال رای و تاثیر گذاری 

لازم بهره مند باشد.

لزوم تحقق وعده های عمل نشده

تردید نداریم که کشتی قدرتمند مازندران با 
وجود جایگاه و مرتبه ای که دارد همچنان 
از امکانات و فضای لازم برای پیشرفت روز 
از  بسیاری  هنوز  نیست.  مند  بهره  افزون 
قهرمانان این استان با وجود شایستگی و 
توان لازم امکان حضور در مسابقات کشوری 
را پیدا نمی کنند زیرا بنا به تقسیمات گذشته، 
تنها یک تیم از این منطقه امکان اعزام به 
مسابقات کشوری را دارد.  در واقع قانون برابر 
اما نادرستی که سال های پیش برای تمام 
استان ها نوشته شده مانع اعزام بیش از 
یک تیم از هر استان به رقابت های کشوری 
شده است. البته در حال حاضر »تهران« به 
واسطه کثرت جمعیت با دو تیم اصلی و 
توابع در مسابقات حضور پیدا می کند که 
همین قانون می تواند در مورد مازندران نیز 
جاری باشد بنابراین و از آن جایی که تلاش 
های روسای گذشته در این رابطه منتج به 
نتیجه نشده لذا ضرورت دارد رئیس آینده 
هیات کشتی مازندران در جهت تحقق این 
مهم و امکان شرکت  اکثریت شایسته گان 
کند.  تلاش  کشور  قهرمانی  مسابقات  در 
مازندران با این همه تماشاگر علاقمندِ کشتی 
هنوز یک سالن اختصاصی چند هزار نفری 
با  امکانات کافی ندارد!  حتی وعده های چند 
سال پیش مسئولان مبنی بر احداث چنین 
مکانی در شهر »جویبار« تاکنون محقق نشده 
است و همین موضوع نیز باید از جمله وعده 
های انتخاباتی رئیس آینده هیات باشد. در 
خصوص رای استان های پیشرو کشتی از 
و  فدراسیون  انتخابات  در  مازندران  جمله 
تصمیم گیری ها مهم نیز می توان طرح 
های محکمه پسند و عقلایی ارائه کرد که 
بر عهده رئیس آینده هیات است تا با تکیه 
بر اقتدار کشتی این خطه سرسبز موضوع 
را از طرق مختلف پی گیری کند. در رابطه 
با انتخابات هیات کشتی مازندران مطالب 
دیگری وجود دارد که در زمان مناسب بیان 

خواهد شد...

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

منهای فوتبال

کیست که نداند سکوی پرتاب ورزش و تاثیر این 
پدیده مهم در مواقعی گوی سبقت را از عرصه های 
سیاسی و اقتصادی می رباید و چه بسا افراد با تکیه 
بر همین ستون محکم سر از مجلس قانونگذاری و 

مسئولیت های استانی و کشوری در آورده اند.

اینکه پیش تر بیان شد مازندران مهد کشتی کشور 
است و این استان به تنهایی توان بر دوش کشیدن 
بارِ گران ورزش اول را دارد، سخنی به گزاف نیست. 
درست به همین دلیل ضرورت دارد جامعه گوش 
شکسته و قاطبه مردم این خطه به هوش باشند تا 
از این پتانسیل و توان بالقوه به نحو مطلوب بهره 

ببرند. 

مازندران با این همه تماشاگر علاقمندِ کشتی هنوز 
یک سالن اختصاصی چند هزار نفری با  امکانات 
کافی ندارد!  حتی وعده های چند سال پیش مسئولان 
مبنی بر احداث چنین مکانی در شهر »جویبار« تاکنون 
محقق نشده است و همین موضوع نیز باید از جمله 

وعده های انتخاباتی رئیس آینده هیات باشد. 

لژیونر والیبال زنان گفت: زمانی که در تیم دانشگاه آزاد بودم 
با جذب  این دانشگاه  »محمد دادکان« معاون وقت ورزش 
ملی پوش ۳۵ ساله ژاپنی موافقت کرد اما یک هفته مانده به 
حضور او گفت که سن او زیاد است و با بهانه نارضایتی خود 
را اعلام کرد. مجبور شدم با شرمساری این بازیکن را رد کنم و 

دادکان حتی از من عذرخواهی هم نکرد.

با پرسپولیس قهرمان شدیم

اما روزهای والیبالی من دیگر شروع شد. سال آخری که در 
باشگاه سپاهان بودم همزمان پیشنهادی از طرف باشگاه های 
ذوب آهن اصفهان، دانشگاه آزاد و برق تهران به من شد که به 
ترتیب سرمربیان این سه باشگاه را فریبا صادقی، فاطمه هاشمی 

و میترا شعبانیان شکیل می دادند. دوست داشتم تا به تهران 
بروم بنابراین دانشگاه آزاد را انتخاب کردم و بعد از یکسال به 
باشگاه پرسپولیس رفتم و پرسپولیسی هستم و شعبانیان که به 
پرسپولیس آمده بود با او کار کردم و با این تیم یکسال قهرمان 
و یکسال نایب قهرمان شدیم. باشگاه پرسپولیس زمینه ساز 
پیشرفت من بود و تیم برای پرورش بازیکنان جوان ساخته شده 
بود اما نهایتا باشگاه پرسپولیس منحل شد و به اصفهان آمدم و 
در »نیک پسند« ادامه دادم و ۲ سال با این تیم قهرمان شدیم.

دادکان زیر قولش زد

سالی که قهرمان شدیم پاسور نداشتیم و مژگان غلامی از 
یک تیم دسته یک به برتر آمد و قد کوتاه تری داشت اما به 

پاسور نیاز داشتیم. با باشگاه صحبت کردم تا بازیکن خارجی را 
بیاوریم. »محمد دادکان« مدیر وقت ورزش دانشگاه آزاد موافقت 
کرد و ما با بازیکنی از برزیل رایزنی کردیم اما دادکان گفت که 
قیمت بلیت او خیلی گران است و بودجه ما محدود است 
و گفتیم از کجا بیاوریم و او گفت از شرق آسیا بیاورید بهتر 
است. کار ما سخت می شد اما من به ژاپن رفتم تا بازیکنی که 
سابقه حضور در تیم ملی والیبال ژاپن را داشت و ۳۵ سالش 
بود به ایران بیاورم. رزومه این بازیکن را آوردم و دادکان هم 
موافقت کرد و بازیکن ژاپنی می گفت سال آخرم در والیبال است 
و می خواهم خوب بازی کنم. روز آخری که قرار بود تاییدیه 
نهایی را بدهد به یکباره دادکان گفت که سن بازیکن زیاد است 

و وی را نمی خواهیم.

»لژیونر والیبال زنان«: دادکان باید از من عذرخواهی می کرد!
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همان بهِ که این فوتبال تعطیل باشد!

پارسال هم در خصوصِ این مسئله که تعطیلی یک 
توصیه  به  )بنا  کشورمان  رانتی-دولتی  فوتبالِ  ساله 
قدیمی دکتر »محمد دادکان«( که تا خرخره غرق در 
فساد است و دستش هم تا آرنج در بیت المال گیر 
کرده و سودای بیرون آمدن هم ندارد نوشتیم و گفتیم 
که باور کنید اساسا تعطیلی موقتی آن جهت رسیدگی 
و ساختِ اساسیِ زیرساخت ها، رشدِ امکانات و معرفی 
پتانسیل های موجود و پرورش استعدادهای واقعی و 
اساسا تولید منابع و امکاناتی که ما را به استانداردهای 
اولیه باشگاه داری و فوتبالِ روز دنیا نزدیک کند ضررِ 

چندانی به ورزش کشور وارد نمی کند و همان زمان 
هم بسیاری از دوستانِ رسانه ای و فوتبالیِ مان به ما 
خُرده گرفتند که »این دیگر چه حرفی است؟«، »مگر عهدِ 
قلقلک میرزا است که اینگونه چَکُشی برخورد شود؟« یا 
»اگر فوتبالیست های مملکت یک سال بیکار بشوند، 
نانشان را تو می دهی؟«! حال که به دلیل شرایطی که 
مدت هاست به خاطر وجودِ منحوسِ »کرونا« در کشور 
اندی می گذرد که  از یک ماه و  ایجاد کرده و بیش 
هیچگونه مسابقه رسمی ای در تمامی سطوح کشور 
برگزار نشده، واقعا چه ضرری به کشور وارد شده؟ چه 
قسمتِ مهمی از زندگی، سرگرمی و علاقه مردم پنهان 
شده که اگر امروز می بود، وضعمان بهتر می شود؟ آخر 
چیِ این فوتبال با آن در و پیکرِ به معنای دقیقِ کلمه 
»داغون« و مافیایی اش برای مردم لذت بخش و سرگرم 
کننده بوده که حال بخواهد باشد؟ از فسادهای مالی 
اش که بگذریم، مدتی بود که دیگر حتی سرگرم کننده 
و جذاب هم نبود! به کدام شاهکارش اشاره کنم؟ بازی 
های برگزار نشده یا با تاخیرهای فراوان مثل »سپاهان 

و پرسپولیس« یا »پرسپولیس و داماش در فینال جام 
حذفی«؟ می دانم که خوب می دانید که هر یک از 
این ها که هزاران بار در فوتبالِ ما –در تمامی سطوح- 
خصوصا لیگ های دسته پایین تر رخ می دهد برای بی 
اعتبارسازی آن و یک آبروریزی اساسی در سطح بین 
المللی کافی است و همین حالا هم اغراق نیست اگر 
بگویم که در این مدت یک ماه اندی که از آن خبری 
نبوده، نه تنها کمبودِ چیزی را احساس نکردیم بلکه از 
شرِ حواشی عجیب و غریبش هم خلاص شدیم! حال 
که این توفیق اجباری )تعطیلی( نصیبِ لیگِ برتر شده 
بهتر نیست آقایانِ مسئول خود تصمیم به تعطیلی یک 
ساله فوتبالِ کشور –در جهت پیشرفت و حرکت به سوی 
حرفه ای شدن در عمل نه فقط در حرف و لوگو!- جامه 
عمل بپوشانند؟ نگرانِ درآمد و نانِ فوتبالیست ها هم 
نباشید! اکثرِ آن ها به ویژه آن هایی که با سرخابی ها 
قرارداد می بندند به قدری دارند که با یک فصل خانه 
نشینی، کَکِشان هم نگزد! ما که همیشه گفته بودیم، باز 

هم می گوییم؛ اما »تو« گوش نکن...!

باشگاه »پرسپولیس«: 
نتایج دور رفت لیگ قهرمانان

 باید پاک شوند
باشگاه پرسپولیس اعلام کرد که کنفدراسیون فوتبال آسیا 
باید هزینه اقامت و سفر سرخپوشان برای دیدارهای آسیایی 

را پرداخت کند.
به گزارش »ورزش سه«، هنوز تکلیف لیگ قهرمانان آسیا 
2020 مشخص نشده اما به نظر می رسد که AFC تصمیم 
خود را گرفته و قصد دارد حداقل 4 بازی باقی مانده مرحله 
گروهی را به صورت متمرکز برگزار کند. در این بین رسانه 
کنفدراسیون  در  را  خود  اختصاصی  منابع  که  عربی  های 
فوتبال آسیا دارند، از دبی به عنوان یکی از شهرهایی که 

شانس زیادی برای کسب میزبانی دارد، نام برده بودند.
در این بین AFC از فدراسیون های عضو و فدراسیون ها 
نیز از باشگاه ها خواستند تا نظر خود را درباره برگزاری لیگ 
بگویند. تا کنون تنها باشگاه پرسپولیس است که به صورت 
علنی پاسخ این درخواست را داده و مطالبات خود را در نامه 

ای شفاف به فدراسیون فوتبال ایران اعلام کرده است.
سرخپوشان پایتخت اعتقاد دارند که باتوجه به توافق پیشین، 
سه بازی برگشت با رعایت پروتکل های بهداشتی و درمانی 
در ایران برگزار شوند. پرسپولیسی ها از فدراسیون فوتبال 
خواسته اند که این موضوع را پیگیری کند. اما در غیر این 
صورت اولا هزینه اقامت باشگاه ها پرداخت شود و دوما 

امتیازات دور رفت نیز محاسبه نشوند.
این در حالی است که AFC همیشه 10 هزار دلار برای سفر 
و اقامت تیم ها در هر بازی پرداخت می کرد و حالا احتمالا 

منظور قرمزها چیزی مازاد برآن مبلغ است.

خبر

مهرداد تیموری - مدیرمسئول

نمیه شعبان که می آید شیعیان و به خصوص شیعیان 
ایران خوشحال از زادروز طلیعه امید شیعه و زنده شدن 
نهایی،  فرج  رسیدن  و  انتظار  پایان  به  بشریت  امید 
جشن می گیرند و ضمن حمد و ثنای خداوند بابت این 
موهبت، تعجیل در فرج آن حضرت را از خداوند می 
خواهند. تعجیل در فرجی که جز مجاهدت و سعی و 
تلاش صد چندان در عصرغیبت، شدنی نیست و شیعه 
معتقد است که انتظار باید فعال و از منظر خواستن 
تمام عیار و با تمام وجود باشد و قطعا برای آمدن آن 
منجی مقدماتی لازم است مهیا شود که جز با جهد و 
جهاد مضاعف به دست نخواهد آمد. قطعا جهاد برای 
فرج آن دردانه و حجت خدا بر زمین و آخرین ذخیره 
الهی، سربازان بسیاری در عرصه های گوناگون نیاز دارد 
تا شرایط را برای ظهور و قیامی فراگیر مهیا کند. و انگار 
این ایران است که قرار است قرارگاه منتظران باشد تا 

مهیا کند اسباب آن را، از علم و فناوری و اجتهاد علمی 
و فقهی تا اقتصاد و سیاست و اسباب رزم و... همه این 
ها به دست نمی آید به جز در سایه امنیت بر سر این 
سرزمین که دشمنان بسیار دارد که اشکار و نهان در حال 
دست درازی به امنیت روانی و ارضی و اقتصادی این مرز 
و بوم برگزیده هستند تا نگذارند آن شود که باید شود. و 
برای قطع کردن این دستان منحوس و متجاوز و حفظ 
این امنیت که امروز داریم،  مردان مردی نیاز است که 
در پیشانی نبرد با شیاطین، مجاهدان خاموش این جهاد 
وسیع باشند  که ما آن ها را به نام »سربازان گمنام امام 
زمان« می شناسیم . نیروهای امنیتی که سایه وار در این 
میدان نبرد پنهان در حرکت اند تا کوچکترین چشم زخم 
و گزندی به این سرزمین بقیه الله نیفتد. مردانی از جنس 
ایمان و اعتقاد خالص که به عمق تاریکی ها می زنند 
برای شکار شیاطین تا مبادا شب پرستان به تاخیر اندازند 
آن صبح صادق را. مردانی که به خاطر دستاوردهای بی 
نظیرشان برای این سرزمین همیشه در تیررس آشکار 

و نهان اشقیاء و شیاطین و متجاسرین هستند و به 
خصوص مورد حمله رسانه ای؛ آن ها تا این سربازان 
گمنام حفظ امنیت را پیش چشم مردم خودمان جور 
دیگری معرفی کنند و از این خادمان خالص و مخلص 
مردم، تصویری واژگونه ارائه دهند و در موردشان به اشتباه 
بیندازند. به همین دلیل بد ندیدیم در سلسله یادداشت 
هایی هرچند کوتاه به گوشه هایی هرچند اندک و در حد 
وسع از سطوحی که این سربازان گمنام امنیت در آن 
به مجاهدت مشغول هستند بپردازیم تا هم خوانندگان 
محترم با اهمیت و وسعت کار این عزیزان آشنا شوند و 
هم بدانند دشمن درکدام دخمه ها و حفره ها در کمین 
نشسته که اگر اشراف اطلاعاتی و عملیاتی این دلاوران 
گمنام نباشد می تواند چه بر سر این سرزمین بیاید و صد 
البته نکته ای بسیار مهم و آن هم مقابله با هجمه های 
پلید دشمنان وجودی این سرزمین به این نیروی کارآمد 
کشور که می خواهد این خادمان بزرگ کشور را در نظر 

مردم جور دیگری معرفی کند.

امنیت کشورِ امام زمان در سایه مجاهدت های خاموش؛ 

سربازان گمنام امام زمان
 در نبرد سایه ها 

دیدگاه

حرف آخر

مهدی تیموری

 سردبیر


